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In relatie tot de dynamiek en veranderde omstandigheden op de woningmarkt zien wij een grote 

meerwaarde in het actueel houden van de regionale, maar ook lokale woonagenda. Een Woonagenda 

die permanent (jaarlijks) wordt bijgestuurd heeft in deze tijd meer realiteitswaarde dan een Woonvisie 

voor een aantal jaren, zoals voorheen gebruikelijk was.  

Inhoudelijk hebben wij grote waardering voor de Woonagenda 2015, met daarin en herkenbare 

motivatie en de daaruit – voor de provincie herkenbare – hoofdopgaven. De provincie onderschrijft het 

streven naar een flexibele programmering die snel kan inspelen op actuele vraagstukken en nieuwe 

kansen. De agenda biedt goede aanknopingspunten voor een gemeentelijke rol als participant bij de 

lokale woonplannen en –vraagstukken. Tevens hebben wij waardering voor de vernieuwende aanpak, 

de betrokkenheid van relevante (markt)partijen en burgers. Daarnaast juichen wij ook de concreetheid 

van de acties (uitwerking) toe die gekoppeld is aan de Woonagenda 2015. Wat ons betreft een 

voorbeeld voor andere gemeenten in de regio. 

Tenslotte, als kritische noot wellicht, vraagt de provincie aandacht voor de relatie met de regio. De 

agenda is voornamelijk gericht op de gemeente zelf, terwijl het ‘wonen’ naast een lokaal vraagstuk ook 

een regionale component kent. Een (sub)regionale relatie/inbreng/afstemming is – wellicht in het 

vervolgproces – dan ook wenselijk en kan de Woonagenda 2015 alleen maar ten goede zijn. 

 
Rabobank  
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Via de Taskforce Wonen ben ik nauw betrokken bij de Woonvisie en kan mij hier ook in vinden. 

Belangrijke issues voor mij zijn dat er faciliteiten voor starters blijven in welke vorm dan ook en dat de 

woonconsument informatie gemakkelijk en snel kan vinden.  

Zoals ook bij uw wethouder aangegeven, blijven wij ook in de toekomst graag bij de doorontwikkeling 

van de Woonvisie betrokken. 

 
 
 
 


